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Protokoll nr 1/2008 

 

Sammanträde med lokala handikapprådet i Spånga-Tensta  

Tisdagen den 8 januari 2008 
 
Närvarande: 

Lars Eriksson, IFS, ordförande 

Lena Spanó, Strokeföreningen i Stockholms län, vice ordförande 

Lazaridis Abraam, Reumatikerföreningen, ledamot 

Annika Wedin, SDF, ledamot 

Pia Olsson, RSMH, ledamot 

Maggan Cervinger, park/gatuingenjör, deltog under del av mötet 

Carina Bessner, sekreterare 

 

 

Justering den  24 januari 2008 

 

 

 

Lars Eriksson  Lena Spanó 

ordförande   vice ordförande 

 

 

§1. Godkännande av dagordning 

 

Dagordningen godkändes. 

 

 

§2. Justering av dagens protokoll 

 

Lars Eriksson och Lena Spanó utsågs att justera dagens protokoll. Tid för justering 

är den 24 januari 2008. 
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§3. Föregående protokoll 

 

Anmäldes att protokollet från lokala handikapprådets sammanträde den 5 

december justerades den 5 december. 

 

 

§4. Revisionsrapporten gällande kvalitetsarbetet inom verksamhetsområdet 

för personer med funktionsnedsättning 

 

Lars Eriksson frågade hur förvaltningen kommer att arbeta för att säkerställa 

kvaliteten utifrån revisorernas kritik, samt påpekade att rapporten även visar 

brister inom kommunfullmäktige och socialtjänstförvaltningen. 

 

Carina Bessner informerade om hur förvaltningen i framtagandet av 2008 års 

verksamhetsplan beaktat revisorernas synpunkter. Vid nästa sammanträde 

återkommer Carina med utförligare information om de åtgärder som förvaltningen 

vidtar för att genomföra ett systematiskt kvalitetsarbete.  

 

Annika Wedin anser att det är svårt att få insyn i hur de nya 

dokumentationssystemen, exempevis Parasol, fungerar, och vill gärna se hur en 

genomförandeplan kan se ut. Lena Spanó kommer att visa en plan för Annika. 

 

 

§5. Tillgänglighet 

 

Lena Spanó meddelade att det på grund av ekonomin inte planeras någon 

rullstolsramp i samband med upprustningen av Spånga by, samt att en väl 

fungerande klätterställning som redan finns kommer att rivas under arbetet. Lena 

tycker att det är viktigt att agera i frågan och fick mötets godkännande att fortsätta 

driva frågan.  

 

Lena informerade om att det räcke enligt tidigare medborgarförslag som hon varit 

och inspekterat behovet av på Järingegränd är nödvändigt, vilket också framförts 

till Maggan Cervinger. 

 

Maggan Cervinger informerade om att det finns tillgänglighetsmedel hos Berit 

Mårtensson på trafikkontoret för att sätta upp fler räcken i stadsdelen och 

efterfrågar förslag på placering. Handikapprådet föreslog att de pengarna istället 

används till att sätta upp rampen i Spånga by. 

 

Lena Spanó fick mötets godkännande att vara Maggan Cervinger kontaktperson 

vid arbetet med uppförandet av småbarnslek i Spånga by. 
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Lars Eriksson efterfrågade rullande informationstext utanför stationsbyggnaden 

vid Spånga station. Maggan informerade om att det är en fråga för SL. Gunilla 

Hammarskiöld på Handikappsinstitutet vet namnet på SL:s  kontaktperson. 

 

§6. Nämndärenden 

 

Ärenden till stadsdelsnämnden sammanträde den 24 januari gicks igenom. 

 

 

§7. Anmälan av inkomna rapporter och skrivelser 

 

Inga rapporter eller skrivelser hade inkommit. 

 

 

§8. Balanslistan 

 

Inget fördes på balanslistan. 

 

 

§9. Övriga frågor 

 

Abraam förde fram ett förslag om att bjuda in någon som kan informera om 

vardags- och festkläders tillgänglighet för personer med funktionsnedättning. 

Carina undersöker om HAB har kunskap i ämnet. 

 

Lars Eriksson efterfrågar närpolisens närvaro i området. 

 

Rådets ledamöter tackade för ett gott julbord med trevlig samvaro, men ser gärna 

att kallelsen kommer lite tidigare nästa gång. 

 

Pia Olsson informerade om att RSMH har radioutsändning på kanal 88.9 varje 

måndag kl 20-21 

 

Mötet avslutades med filmen ”Från Idiot till Medborgare” – 100 år av omsorg om 

de utvecklingsstörda. 

 

 

 


